

No. 264—Mr. Douglas—November 23, 1973

That an Order of the House do issue for a copy of a report prepared by Foster Associates Inc. and Foster Economic Consultants Ltd., entitled "The Current Prospective Commodity Value of Natural Gas in North American Markets 1972-1982".

No. 265—Mr. Rowland—November 26, 1973

That an Order of the House do issue for copies of annual financial statements by Evergreen Development Ltd., Winnipeg, Manitoba, submitted to the government or any of its departments or agencies, pursuant to contractual arrangements.

No. 267—Mr. Hellyer—December 14, 1973

That an Order of the House do issue for a copy of all correspondence to and from the government in respect of "Operation Family Rights".

No. 268—Mr. Marshall—December 18, 1973

That an humble Address be presented to His Excellency praying that he will cause to be laid before this House copies of all correspondence between the government and the Government of Newfoundland concerning the provision of a resident sitting Supreme Court Judge in the City of Corner Brook to serve Western Newfoundland.

No. 269—Mr. Mazankowski—December 19, 1973

That an Order of the House do issue for a copy of the report to the Governor in Council by the Canadian Transport Commission April 30, 1971, on the operation of Section 278 (then S. 336) of the Railway Act.

No. 270—Mr. Orlikow—December 20, 1973

That an Order of the House do issue for a copy of (a) a list of all those people, and their backgrounds, invited to attend the National Economic Conference sponsored by the Economic Council of Canada (b) a list of the Committees which reported to the Conference and the subject on which each reported (c) the name of the Chairman and the members of each Committee (d) the studies tabled by each Committee at the Conference.

N° 264—M. Douglas—23 novembre 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie d'un rapport rédigé par *Foster Associates Inc.* et *Foster Economic Consultants Ltd.* qui a pour titre «La valeur d'avenir actuelle du gaz naturel sur les marchés nord-américains de 1972 à 1982».

N° 265—M. Rowland—26 novembre 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie des exposés financiers annuels présentés par la société *Evergreen Development Ltd.*, Winnipeg (Manitoba) au gouvernement ou à l'un de ses ministères ou agences, relativement à des contrats.

N° 267—M. Hellyer—14 décembre 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de toute correspondance échangée par le gouvernement concernant *Operation Family Rights*.

N° 268—M. Marshall—18 décembre 1973

Qu'une humble adresse soit présentée à Son Excellence la priant de faire déposer à la Chambre copie de toute la correspondance échangée entre le gouvernement fédéral et le gouvernement provincial de Terre-Neuve au sujet de l'affectation d'un juge résident de la Cour suprême à la ville de Corner Brook pour desservir l'ouest de Terre-Neuve.

N° 269—M. Mazankowski—19 décembre 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie du rapport présenté au gouverneur en Conseil par la Commission canadienne des transports le 30 avril 1971, portant sur l'application de l'article 278 (anciennement l'article 336) de la Loi sur les chemins de fer.

N° 270—M. Orlikow—20 décembre 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie a) d'une liste des personnes (et leur antécédents) invitées à assister à la conférence économique nationale parrainée par le Conseil économique du Canada, b) d'une liste des Comités qui ont présenté des rapports lors de la conférence et du sujet de chacun des rapports, c) du nom du président et des membres de chacun des Comités, d) des études déposées par chacun des Comités à la conférence.